

## **Styremøte Moss seilforening 17.06.19**

**Tilstede:** Truls Holm Olsen, Camilla Mosseros, Fredrik Bakke, Lars Kopperud

**Referent:** Truls Holm Olsen

### **1. Aktivitetsutvalg**

Stor NM - arbeides med prosjektet - mulig møte før sommeren. Dette blir stort og krever omfattende planlegging. Samarbeid med KNS, NSF, Soon og Moss.

J/70 - det jobbes med å få et arrangement før sommeren.

Momentum - Veldig vellykket - faktura blir sendt

Sommerseilskolen - sliter med påmelding - diskusjon om tiltak - Det kan føre til en budsjettsprekk. Fredrik tar kontakt med Nina for å se om hun kan bidra.

Diskusjon om organisering av aktivitet- Avtalt at vi skal komme tilbake til dette.

### **2. Anlegg**

Vellykket dugnad bla nye skilt er montert.

Kjøpt ny krybbe for å ha god sikkerhet ved midlertidig opplag. Planlegges å kjøpe en til som er mindre.

### **3. Regnskapsgjennomgang**

Spørsmål om hvorfor rampeavgift er så lav - Camilla følger opp dette

Camilla tar opp med Therese/Hege om fakturering av medlemsavgift for de som ikke har båt i havna.

Truls tar opp med Pål B om aktivitet i sponsorgruppa

Økonomien utvikler seg i forhold til budsjett.

Camilla - følger opp offentlig tilskudd

### **4. Eventuelt**

Diskuterte skadesaken knyttet til If. Truls følger opp med forslag til nytt mailforslag til Lars Jørgen.